
Sitno, 2023-11-15 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 15 listopada 2023 r. 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji, 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodnicząca Komisji,  

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji. 

Goście zaproszeni: 

1. Teresa Baran – Koordynator ds. Oświaty, 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Sołtysów, Samorządu, 

Archiwum, Koordynator ds. udzielania informacji publicznej.  

 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu Rady Gminy 

spotkała się w dniu 15 listopada 2023 r. 

Na początku spotkania Pan Kamil Pyś poprosił Panią Teresę Baran o przedstawienie 

informacji dot. szkół działających na terenie gminy Sitno. 

Pani Teresa Baran poinformowała, że obecnie środki na funkcjonowanie szkół są, nie 

ma potrzeby w 2023 r. wnioskowania o dodatkowe środki. Odnośnie żłobka w Sitnie złożono 

dwa wnioski Maluch+ na: doposażenie żłobka: 98.931,01 zł i na bieżące utrzymanie, 

wynagrodzenie pracownika: 78.265,73 zł.  

Komisja zapoznała się również z liczbą uczniów w szkołach działających na terenie 

gminy Sitno: 

Liczba uczniów stan na 30 września 2023 r. 

1) SP Jarosławiec wychowanie przedszkolne  90, szkoła  231, 

2) SP Cześniki wychowanie przedszkolne  33, szkoła  71, 

3) SP Horyszów Polski wychowanie przedszkolne  19, szkoła 57, 

4) SP Kolonia Sitno wychowanie przedszkolne  9, szkoła  42, 

5) SP Kornelówka wychowanie przedszkolne  26, szkoła 20, 

6) ZS Sitno  wychowanie przedszkolne  68, szkoła  107. 

   

Komisja zapytała w jaki sposób funkcjonuje ORLIK w Jarosławcu. 

Pani Teresa Baran odpowiedziała, że zakończyło się finansowanie projektu ORLIK, 

obecnie obsługa szkoły odpowiada za korzystanie otwieranie i zamykanie ORLIKA.  

Komisja na spotkaniu zaproponowała, żeby zastanowić się nad wprowadzeniem opłaty 

25 zł za 1 godzinę korzystania z hal sportowych dla grupy osób korzystających spoza terenu 

gmina Sitno, każda rozpoczęta kolejna godzina generowałaby koszt 50 % kwoty 25 zł. Dzięki 

temu dyrektorzy szkół mogliby zakupić środki czystości.  



Komisja zapoznała się z pismem z MZK Zamość. MZK zawnioskowało                           

o zaplanowanie środków na dofinansowanie kosztów transportu publicznego w kwocie 1 061 

268,00 zł. Komisja skierowała prośbę do Wójta o próbę negocjacji kwoty z przedstawicielami 

MZK. Zapoznała się również z pismem z Bożego Daru w którym mieszkańcy proszą                    

o przywrócenie kursu MZK „44” po godzinie 17.00.  Zapoznała się z wnioskami 

mieszkańców do projektu budżetu na 2024 r. Poinformowała, że akceptuje projekt budżetu na 

2024 r. oraz WPF z tym, że podatki tj.: rolny, transportowy od nieruchomości pozostaną na 

tym samym poziomie co w roku 2023.  

Na tym protokół zakończono. 

 

   Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

     Kamil Pyś 

 

 


